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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Czy Gmina Kędzierzyn-Koźle otrzymała juź całą naleźność ze sprzedaźy 

terenów portowych ? 

- jeźeli tak, proszę o podanie jaka dokładnie kwota wpłynęła na konto Gminy 

Kędzierzyn-Koźle? 

-jeźeli nie, proszę o informację kiedy dokładnie zostaną przekazane pieniądze 

należne Gminie Kędzierzyn-Koźle? 

- proszę o kopię strony umowy sprzedaźy terenu Portu w której zapisano 

wartość sprzedaźy terenu Portu oraz wielkość prowizji dla ewentualnych 

pośredników. 


